
 

Vervolgbijeenkomst Duurzaam Dalfsen Ruitenveen 18 september 2024 
Vragen en antwoorden  
 
 
Vraag 1 
We snappen de relatie tussen een warmtepomp, die stroom gebruikt en van het gas af gaat en waar 
dan groengas voor wordt aangelegd, niet. 
 
Antwoord 
De elektrische warmtepomp is inderdaad aardgasvrij, maar helaas kan deze niet in alle woningen 
worden geplaatst, zonder het toepassen van extra isolatie. Woningen gebouwd na 1992 zijn vaak 
geschikt, maar oudere woningen hebben eerst isolatie nodig. 
 
Bij sommige woningen is isoleren zo duur, dat dat niet gaat lukken. Voor die woningen adviseren we 
de hybride warmtepomp; het grootste deel van de tijd werkt deze warmtepomp elektrisch, maar een 
klein deel is nog op aardgas. 
 
Door het aardgas te vervangen door biogas (dat wordt omgezet naar groen gas) is de woning met de 
hybride warmtepomp ook aardgasvrij op termijn. 
 
 
Vraag 2 
En wat als ik dan niet mee wil doen? Heb ik dan nog recht op een gasaansluiting? 
 
Antwoord 
Zwart-wit gezien kun je “niet meedoen” tot 2050 met je huidige cv-ketel. Daarna kan het zo zijn dat er 
groen gas (uit biogas) in de cv-ketel komt, waardoor je je woning nog steeds kunt verwarmen. 
 
De verwachting is echter ook dat de verbruikskosten zodanig stijgen, dat deze optie op enig moment 
financieel niet aantrekkelijk is, ook met groen gas. Uitgangspunt is namelijk dat we energie besparen, 
dus we gaan minder groen gas maken dan er nu aardgas wordt verbruikt. 
 
Ons advies is om te starten met isoleren op natuurlijke momenten, om het verbruik en daarmee je 
kosten te verlagen.  
 
“Energie” is een mensenrecht, maar elektriciteit is ook een vorm van energie. Op die manier ligt het 
recht op een gasaansluiting niet vast. 
 
 
Vraag 3 
Wie is bevoegd om de afspraken voor het Ruitenveen te maken? Het afspreken van een datum heeft 
grote gevolgen, daarmee beslissen buurtgenoten over elkaars lot. Indien we als Ruitenveen geen 
afspraken maken, dan hebben we dus tot 2050 een gasaansluiting, klopt dat?  
 
Antwoord 
We proberen met alle bewoners te komen tot een plan, waarin alle bewoners mee kunnen doen. Het 
idee is om dat voor te leggen in een stemming of buurtreferendum, als we het concept plan hebben 
uitgewerkt, en alle aspecten van de te kiezen opties helder zijn. Dus de klankbordgroep helpt ons met 
richting, maar we leggen het plan voor aan alle bewoners van het Ruitenveen. 
 
 
Vraag 4 
Dus tot 2050 hoef ik me geen zorgen te maken. We moeten dus als Ruitenveen geen datum 
afspreken? 
 
Antwoord 
In het plan komt een datum, en dat kan eerder zijn dan 2050. Advies is niet te wachten tot die tijd, 
maar te doen wat je kunt als het gaat om het verduurzamen van je woning. 


